
Utviklingsutvalget møte mandag 22 april 2024  

Oppsummering 

 Kl 1400-1600 

Kommunestyresalen 

Tilstede: Frank Sigvaldsen, Ørjan Sollie, Svein Kåre Mjølhus, Liv Maria Ravnåsen Hovatn 

Fra administrasjonen; Ole Tom Tjuslia, Yngve R Trædal, Fredrick Høyer-Berntsen, Sigurd A Jensen 

Forfall: John Magne Bjerga, Maria Aabøe Moen, Ritha C Løvaas. Ingen vara ble innkalt. 

  
Saker/emner: 

• Forrige møte 
Ingen kommentarer 

• Orienteringer: 
o Arbeidsplasser, boliger og næringsarealer. Sigurd A Jensen orienterte om status og 

prognoser. 
o Gapahuk i skiskyttertrase – Ole Tom Tjuslia orienterte 
o Områder ved Nidarhall – Fredrick Høyer-Berntsen orienterte. Det er satt av midler i 

budsjett og det skal lages en skisse for hva som skal gjøres. 
o Fysiske tiltak i sentrum – Fredrick Høyer-Berntsen orienterte. Det kan være aktuelt å 

lage en møteplass på lite brukte p-plasser ved bankbygget. (etterskrift: det er ikke 
aktuelt lengre. Det vil ikke bli søkt om midler i år, men det ses videre på å gjøre tiltak 
mellom bankbygget og Røyslandsgården) 

o Nytt sykehjem / helsetun – Fredrick Høyer-Berntsen orienterte. Det skal se på saken 
igjen og det vil komme nærmere informasjon. 

• Sentrum – Politisk arbeidsverksted – Det blir politisk arbeidsverksted om sentrum tirsdag 28. 
Mai kl 1630 – 1930.  

• Vedtak i kommunestyret 8.2.24: “Utviklingsutvalget bes se på tiltak og løsninger, samt lage 
en helhetlig plan og strategi for å få mer bosetting og næringsaktivitet i Mykland.” 

Utviklingsutvalget ønsker å få til et møte med bygdelaget. Det tas sikte på å gjennomføre sammen 
med ordinært møte uti mai. Avklares nærmere og oppdatering kommer. 

• Eventuelt 
  

 

 


